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Zápisnica 

zo zasadnutia Akademického senátu 

Trnavskej univerzity v Trnave, Právnickej fakulty 

 

 Číslo: VR_2701-2025 

            TU_22-2025 

 

Dátum a miesto konania:  29. mája 2025 o 10:00 

 Online, prostredníctvom MS Teams 

 

Program zvolaného zasadnutia:  

1) Otvorenie 
2) Správa o hospodárení fakulty za rok 2024 
3) Rozpočet fakulty na rok 2025 
4) Voľba člena disciplinárnej komisie (študentská časť) 
5) Rôzne  
6) Záver zasadnutia 

 

Ad. 1) Otvorenie 

Zasadnutie otvorila prof. JUDr. Bc. Miriam Laclavíková, PhD., predsedníčka 

Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave, Právnickej fakulty (ďalej aj len ako 

„senát“ v príslušnom gramatickom tvare alebo „AS PF TU“), privítala prítomných členov 

a členky senátu, dekanku Trnavskej univerzity v Trnave, Právnickej fakulty (ďalej aj len ako 

„fakulta“ v príslušnom gramatickom tvare alebo „PF TU“), prodekanku, prodekana a 

tajomníčku fakulty.  

Predsedajúca skonštatovala uznášaniaschopnosť senátu. Prítomných bolo 11 členiek 

a členov senátu. Z účasti na zasadnutí sa z pracovných dôvodov ospravedlnili doc. Maslen, a 

Dr. Gunič. Doc. Varga avizoval drobné meškanie. Mandát podpredsedníčky senátu Enary 

Könözsyovej je pozastavený v súlade s ustanovením čl. 11 ods. 3 Štatútu fakulty.  

Predsedajúca oboznámila prítomných s programom zasadnutia tak, ako bol uvedený 

v pozvánke a požiadala o predloženie návrhov na jeho prípadné doplnenie alebo zmeny. Keďže 
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žiadne návrhy na doplnenie alebo zmeny programu predložené neboli, predsedajúca dala 

hlasovať o programe zasadnutia.  

 

Výsledky hlasovania:  

Počet prítomných členiek a členov AS PF TU: 11 

Za: 11 hlasov 

Proti:  0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo jednomyseľne schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 19/2025 

„AS PF TU schvaľuje program zasadnutia dňa 29. mája 2025.“ 

 

V čase 10:02 sa k rokovaniu senátu pripojil doc. Varga. Počet prítomných členov 

a členiek senátu sa tak zvýšil na 12.  

 Predsedajúca navrhla za overovateľku zápisnice prof. JUDr. Moniku Jurčovú, PhD., 

ktorá s nomináciou vyslovila súhlas a následne dala o tomto návrhu hlasovať.  

 

Výsledky hlasovania: 

Počet prítomných členiek a členov AS PF TU: 12 

Za: 11 hlasov 

Proti:  0 hlasov 

Zdržali sa: 1 hlas 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 20/2025 

„AS PF TU ustanovuje za overovateľku zápisnice zo zasadnutia AS PF TU 

dňa 29. mája 2025 prof. JUDr. Moniku Jurčovú, PhD.“ 

 

Ad. 2) Správa o hospodárení fakulty za rok 2024 
 
Predsedajúca otvorila druhý bod programu. Uviedla, že schvaľovanie výročnej správy 

o hospodárení fakulty na návrh dekana fakulty patrí do kompetencie senátu v zmysle 

ustanovenia čl. 12 ods. 1 písm. i) Štatútu fakulty. Následne požiadala dekanku fakulty ako 

predkladateľku návrhu o jeho odôvodnenie.  
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Dekanka fakulty uviedla, že hospodárenie fakulty za predchádzajúci účtovný rok 

hodnotí pozitívne, keďže sa podarilo dosiahnuť kladný hospodársky výsledok. Zisk sa podarilo 

vygenerovať najmä v dôsledku zvýšenia príjmov z mimodotačných zdrojov. K dobrému 

výsledku hospodárenia prispelo tiež znižovanie prevádzkových nákladov. Výraznú úsporu sa 

podarilo dosiahnuť v rámci položky spotreba energie.  

Tajomníčka fakulty Ing. Halánová, do kompetencie ktorej v zmysle ustanovenia článku 

31 Štatútu fakulty patrí zabezpečovanie hospodárskeho a finančného chodu fakulty, následne 

doplnila číselné vyjadrenie hospodárskych výsledkov fakulty za rok 2024.  

Dekanka fakulty napokon dodala, že snahou vedenia fakulty bolo tiež znižovanie 

nákladov na externých vyučujúcich. Pokiaľ ide o podnikateľskú činnosť, príjmy pramenia 

najmä z prípravných kurzov na prijímacie skúšky a kurzov celoživotného vzdelávania.  

Predsedajúca následne otvorila rozpravu o tomto bode programu.  

Keďže do rozpravy sa nikto neprihlásil, predsedajúca ukončila rozpravu o tomto bode 

programu a dala hlasovať o návrhu na schválenie Výročnej správy o hospodárení PF TU za rok 

2024. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet prítomných členiek a členov AS PF TU: 12 

Za: 12 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov  

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 21/2025 

„AS PF TU schvaľuje Výročnú správu o hospodárení PF TU za rok 2024.“ 

 

Ad. 3) Rozpočet fakulty na rok 2025 
 
Predsedajúca otvorila tretí bod programu. Prítomných oboznámila, že schvaľovanie 

rozpočtu fakulty na návrh dekana fakulty patrí do kompetencie senátu v zmysle ustanovenia čl. 

12 ods. 1 písm. h) Štatútu fakulty. Následne požiadala dekanku fakulty ako predkladateľku 

návrhu o jeho odôvodnenie.  

Dekanka fakulty uviedla, že návrh rozpočtu fakulty na rok 2025 vychádza z úplne novej 

metodiky rozpisu dotácií zo štátneho rozpočtu verejným vysokým školám, ktorá nie je úplne 

priaznivá k právnym vedám, keďže kladie dôraz na profesijne orientované študijné programy. 

Ďalej v stručnosti načrtla priebeh rokovaní o zostavení rozpočtu na úrovni univerzity. Na záver 
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svojho vystúpenia dekanka fakulty poukázala na fakt, že plánovaná valorizácia miezd, ku ktorej 

má dôjsť na základe dohody tripartity od nadchádzajúceho septembra a následne opäť od 

januára, mala byť pôvodne sanovaná v rámci dotácie z ministerstva školstva, napokon však 

zrejme zostane na pleciach samotných univerzít, s čím sa pôvodne nepočítalo.  

Následne dekanka fakulty požiadala tajomníčku fakulty o podrobnejšie predstavenie 

jednotlivých položiek návrhu rozpočtu.  

Tajomníčka fakulty Ing. Halánová uviedla, že návrh rozpočtu vychádza z vyhlášky 

rektora o pravidlách hospodárenia Trnavskej univerzity v Trnave a následne v stručnosti 

predstavila štruktúru rozpočtu ako aj číselné vyjadrenie kľúčových položiek.  

Predsedajúca následne otvorila rozpravu o tomto bode programu.  

Keďže do rozpravy sa nikto neprihlásil, predsedajúca ukončila rozpravu o tomto bode 

programu a dala hlasovať o návrhu na schválenie rozpočtu fakulty na rok 2025.  

 

Výsledky hlasovania: 

Počet prítomných členiek a členov AS PF TU: 12 

Za: 12 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov  

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 22/2025 

„AS PF TU schvaľuje rozpočet PF TU na rok 2025.“ 

 

Ad. 4) Voľba člena disciplinárnej komisie (študentská časť) 
 
Predsedajúca otvorila štvrtý bod programu. Uviedla, že schvaľovanie návrhu dekana na 

vymenovanie členov disciplinárnej komisie fakulty patrí do kompetencie senátu fakulty na 

základe ustanovenia článku. 23 ods. 3 v spojení s čl. 16 ods. 3 písm. g) Štatútu fakulty.  

Listom zo dňa 23. mája 2025 dekanka fakulty predložila senátu návrh na schválenie 

vymenovania Niny Bugyiovej za novú členku disciplinárnej komisie fakulty, ktorá by nahradila 

Mgr. Alžbetu Hrubjakovú.  

Predsedajúca následne odovzdala slovo dekanke fakulty ako predkladateľke návrhu, aby 

tento odôvodnila.  

Dekanka fakulty uviedla, že navrhuje doplnenie disciplinárnej komisie o novú členku 

z dôvodu zániku mandátu jednej z doterajších členiek skončením štúdia.  

Predsedajúca následne otvorila rozpravu o tomto bode programu.  



 

 

 

5/7 

Keďže sa o slovo nik neprihlásil, vzápätí predsedajúca rozpravu ukončila a dala 

hlasovať o návrhu na schválenie vymenovania Niny Bugyiovej za členku disciplinárnej komisie 

fakulty. Hlasovanie bolo verejné, nakoľko príslušné predpisy v tejto veci neurčujú tajné 

hlasovanie. Senát sa však môže na tajnom hlasovaní uzniesť (čl. 12 ods. 3 Štatútu fakulty). 

Návrh na tajné hlasovanie v tejto veci podaný nebol.  

 

Výsledky hlasovania: 

Počet prítomných členiek a členov AS PF TU: 12 

Za: 12 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 23/2025 

„AS PF TU schvaľuje návrh dekanky PF TU na vymenovanie  

Niny Bugyiovej za členku disciplinárnej komisie fakulty.“ 

 

Ad. 5) Rôzne 

Predsedníčka senátu otvorila piaty bod programu. Následne predstavila ostatné 

a očakávané zmeny v zložení senátu. Keďže prof. Gábriš bol vymenovaný za prodekana 

fakulty, jeho mandát člena senátu zanikol a na uvoľnené miesto nastúpil doc. Lacko, ktorého 

na zasadnutí osobitne privítala. Dve členky senátu sú študentkami posledného ročníka 

bakalárskeho štúdia a v súlade s ustanovením čl. 11 ods. 3 Štatútu fakulty požiadali o 

pozastavenie členstva v senáte fakulty. Mandát podpredsedníčky senátu Enary Könözsyovej je 

pozastavený od dnešného dňa (29. mája 2025) a členstvo p. Denisy Maríkovej bude v súlade 

s citovaným ustanovením pozastavené odo dňa nasledujúceho po dni riadneho skončenia jej 

štúdia. Členstvo oboch sa obnoví dňom, keď sa opäť stanú členkami študentskej časti 

akademickej obce fakulty.  

Predsedníčka senátu ďalej avizovala, že na prelome septembra a októbra sa uskutočnia 

voľby do akademického senátu univerzity a požiadala členky a členov senátu o spoluprácu pri 

kreovaní volebnej komisie. Ďalej uviedla, že nasledujúce riadne zasadnutie senátu fakulty je 

plánované na začiatok októbra.  

Člen senátu Bc. Daniel Pavelka v súvislosti s oznámenými (dočasnými) zmenami 

v zložení senátu vystúpil s otázkou ohľadne štruktúry zástupkýň a zástupcov študentov 

jednotlivých stupňov štúdia od septembra. Predsedníčka senátu uviedla, že v zmysle novej 
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úpravy v čl. 11 ods. 4 Štatútu fakulty ak po obnovení členstva člena študentskej časti senátu 

fakulty dosiahne počet členov senátu počet určený podľa čl. 7 ods. 1 Štatútu fakulty (15), 

nekonajú sa doplňujúce voľby do senátu fakulty. 

Na záver požiadala o slovo dekanka fakulty, aby predstavila prebiehajúce investičné 

aktivity. Výstavba auly fakulty napreduje len s minimálnym časovým sklzom a je predpoklad, 

že ukončenie výstavby by sa malo stihnúť v plánovanom termíne. Zároveň prebiehajú práce na 

odvlhčení budovy, pričom v tejto súvislosti sa dekanka fakulty ospravedlnila za zvýšenú 

hlučnosť a prašnosť v spodnom podlaží budovy.  

V týždni od 2. júna začne rekonštrukcia časti strechy nad vrátnicou, pričom v spolupráci 

s pedagogickou fakultou sa tam pripravuje realizácia zelenej strechy. Prístup na zelenú strechu 

bude zabezpečený z priľahlej kancelárie, v ktorej bude zriadená oddychová miestnosť pre 

zamestnancov.  

Keďže sa o slovo nik ďalší neprihlásil, predsedníčka senátu ukončila rokovanie o tomto 

bode programu. 

 

Ad. 6) Záver zasadnutia 

Nakoľko boli prerokované všetky body programu, predsedníčka senátu poďakovala 

prítomným za účasť a vyhlásila zasadnutie senátu fakulty za skončené.  

 

 

 

............................................... 

prof. JUDr. Bc. Miriam Laclavíková, PhD. 

predsedníčka AS PF TU 

 

 

Zápisnica bola vyhotovená dňa 29. mája 2025.  

 

 

Prílohy:   

1. Prezenčná listina prítomných  
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Zápisnicu vyhotovil: 

 

 

............................................... 

Mgr. Martin Bulla, PhD. 

tajomník AS PF TU 

 

Zápisnicu overila: 

 

 

............................................... 

prof. JUDr. Monika Jurčová, PhD. 


